

Warning notice: Questa Holdings Inc. / Questa World Ltd. / Atlantic Global Asset Management

The Financial Market Authority (FMA) Liechtenstein warns the public against the activities of Questa Holdings Inc., Questa World Ltd. and Atlantic Global Asset Management, both companies pretend to offer banking and/or investment services in Liechtenstein (e.g. via social media platforms such as Facebook).

The FMA calls attention to the fact that the operators of www.questraworld.es, www.questraholdings.com, www.questrateam.net and www.atlanticgam.es (or a similar form) are not in possession of an authorisation from the FMA and are therefore not allowed to provide any financial services that are subject to authorisation under Liechtenstein law.

The FMA strongly discourages the public from making any investments via the website www.questraworld.es, www.questraholdings.com, www.questrateam.net and www.atlanticgam.es (or a similar form). The FMA strongly advises against responding to any investment offers made by these companies and against transferring money to any account number they might mention. We strongly advise to only deal with financial firms that are authorised by the FMA or other national competent authorities. Please find all the information regarding regulated entities in Liechtenstein in the public register of licensees on our website, <http://register.fma-li.li>.

The above-mentioned companies have already been subject of several warnings by foreign supervisory authorities (Financial Market Authority FMA (Austria), Financial Conduct Authority FCA (United Kingdom), Financial Supervision Authority KNF (Poland), National Securities Markets Commission CNMV (Spain) and Financial Services and Markets Authority FSMA (Belgium)).

Vaduz, 31st May 2017

Warnung vor Questa Holdings Inc. / Questa World Ltd. / Atlantic Global Asset Management

Die Finanzmarktaufsicht (FMA) Liechtenstein warnt vor Aktivitäten von Questa Holdings Inc., Questa World Ltd. und Atlantic Global Asset Management. Die vorgenannten Gesellschaften geben vor, Bank- und Wertpapierdienstleistungen in Liechtenstein anzubieten, u.a. auch über soziale Netzwerke wie Facebook.

Die Betreiber von www.questraworld.es, www.questraholdings.com, www.questrateam.net und www.atlanticgam.es (oder eine ähnliche Form) verfügen über keine Bewilligung der Finanzmarktaufsicht (FMA) Liechtenstein und dürfen keine spezialgesetzlichen Finanzdienstleistungen anbieten.

Die FMA rät dringend davon ab, Investitionen über die Website www.questraworld.es, www.questraholdings.com, www.questrateam.net und www.atlanticgam.es (oder eine ähnliche Form) zu tätigen.

Die FMA rät davon ab, auf Angebote dieser Gesellschaften zu reagieren oder Gelder zu überweisen. Die FMA empfiehlt, Finanzgeschäfte nur von der FMA oder anderen Aufsichtsbehörden zugelassenen Finanzinstituten ausführen zu lassen. Sämtliche bewilligungspflichtigen Finanzdienstleister in Liechtenstein werden im offiziellen Register der FMA aufgeführt (<http://register.fma-li.li>).

Die FMA weist darauf hin, dass ausländische Aufsichtsbehörden bereits diverse Warnmeldungen über die oben aufgeführten Gesellschaften publiziert haben (Österreichische Finanzmarktaufsicht FMA, Financial Conduct Authority FCA (Grossbritannien), Financial Supervision Authority KNF (Polen), National Securities Markets Commission CNMV (Spanien) und Financial Services and Markets Authority FSMA (Belgien)).

Vaduz, 31. Mai 2017